

《单词百科:assortment是什么意思?assortment怎么发音?assortment的解释和用法》

英语单词assortment是什么意思?assortment怎么读?assortment怎么发音?简答网为您整理了assortment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



assortment怎么读

assortment的读音:[əˈsɔ:tmənt]

assortment的意思

1、n.各式各样;什锦;

assortment的近义词

1、categorisation n.加以类别;

- 2、**categorization** 编目方法, 分门别类;
- 3、**category** n.种类;类别;
- 4、**classification** n.分级;类别;
- 5、**collection** n. 收集, 采集;征收;收藏品;募捐;

assortment的双语例句

1、I take an assortment of clothes on holiday, as a provision against the vagaries of the weather.

我带了各种衣服去度假, 以防天气突变。

2、Would you like a la carte or an assortment?

你愿在柜台前一一品尝,还是坐在桌前吃。

3、The enclosed brochure lists assortment of Electrical Appliances with FOB Kuala Lumpur prices.

随函附寄的小册子列有各类电子产品及吉隆坡船上交货价。

4、ON THE shelves of Chinese shops is the usual assortment of toys, clothing, appliances and cookware.

中国商店的货架上通常总是分类摆放着玩具、服装、小电器和厨具。

5、They seemed to be a drab assortment of mediocrities.

他们看起来像一批毫不起眼的碌碌庸才。

6、Ultrafine diamond powder prepared by explosive detonation is a new assortment of synthetic diamond.

介绍了用水下连续爆炸的方法制备这种超细金刚石粉的一些初步结果。

7、There followed an assortment of praise for the coffee along the lines of "Hey, this coffee is fantastic!"

然后就是对咖啡的各种溢美之词, 类似“嘿, 这咖啡真棒!”等等。

8、You will please to notice that this consignment will consist of an assortment of fancy goods.

本次寄售品,系各种花色货,请查收.

9、a wide assortment of gifts to choose from

各式各样可供挑选的礼品

10、A motley assortment of zealots and the common folk of Europe, travelling to the Holy Land.

宗教狂热团包括欧洲各色宗教极端分子和平民狂徒,踏上前往圣地旅途.

11、Every Lego project begins with an assortment of pieces, all different shapes and colors.

每次搭乐高积木首先是按照不同的形状和颜色将积木分类.

12、To supply with (an appropriate variety or assortment, as of goods).

提供提供 (适当的种类或组别, 如货物)

13、We have a large assortment of them.

这些我们有许多花色品种.

14、Our store has a great assortment of candy.

本店糖果各色俱备.

15、Dealing in an assortment of toys, this shop is really a children's world.

本店经营各类玩具, 实为儿童天地.

16、He was dressed in an odd assortment of clothes.

他穿着奇装异服.

17、This tin contains an assortment of sweets.

这一罐是什锦糖.

18、 This shop has a good assortment of goods to choose from.

该店各色货物俱全,任君选择.

以上是简答网为您整理的assortment怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/assortment>

